

## Specimen (1.B): Announcement of Annual Distribution F.Y. 2021

**To: Bahrain Bourse**

### I. In the event of no distribution of dividends to Ordinary Equity Shareholders

We would like to inform you that the Board of Directors of Inovent B.S.C Company met, on Tuesday 22/02/2022 at 1:00 p.m. and approved the financial results for the year ending 31/12/2021 as below:

#### 1. Company Results:

	For the year ending	
	31/12/2021	31/12/2020
<b>Net Profit (Loss) Attributable to Equity Shareholders * #</b>	<b>US\$ 746,000</b>	<b>US\$ 5,026,000</b>
<b>Profit (Loss) per Equity Share</b>	<b>US cents 0.25</b>	<b>US cents 1.69</b>

\* Net profit (Loss) includes extraordinary non-recurring items amounting to \$ **Nil** for this year compared to US\$ **Nil** for the previous year indicated above.

# Net profit (Loss) includes amount US\$ **Nil** as a result of change in IAS/IFRS for this year compared to US\$ **Nil** for the previous year indicated above.

#### 2. Proposed Dividend:

The Board of Directors has decided not to distribute any dividend to the Ordinary Equity Shareholders for the year ending 31/12/2021. This is subject to the AGM and the Regulatory Authorities approval.

**Yaser Hamad Al-Jar**  
**Chief Executive Officer**

22 February 2022

## نموذج (أ-ب): الإعلان عن التوصية بعدم توزيع أرباح سنوية للعام ٢٠٢١

السادة / بورصة البحرين

نود إفادتكم بأن اجتماع مجلس إدارة شركة إنوفست الذي عقد يوم الثلاثاء الموافق ٢٠٢٢/٠٢/٢٢ في تمام الساعة ١:٠٠ ظهراً، قد اعتمد البيانات المالية السنوية المدققة للسنة المالية المنتهية في ٢٠٢١/١٢/٣١ وفقاً لما هو موضح أدناه:

### ١. نتائج أعمال الشركة:

السنة المالية المنتهية في		
٢٠٢٠/١٢/٣١	٢٠٢١/١٢/٣١	
٥,٠٢٦,٠٠٠ دولار أمريكي	٧٤٦,٠٠٠ دولار أمريكي	صافي الربح (الخسارة) العائد الى حملة الاسهم العادية * #
١,٦٩ سنت أمريكي	٠,٢٥ سنت أمريكي	العائد على السهم العادي الواحد

\* يتضمن صافي الربح (الخسارة) بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ لا شيء \$، مقارنة مع مبلغ لا شيء \$، السنة المالية السابقة.  
# يتضمن صافي الربح (الخسارة)، نتيجة التغيير في تطبيق معايير المحاسبة الدولية، ربح/(خسارة) مبلغ لا شيء \$، مقارنة مع مبلغ لا شيء \$ للسنة المالية السابقة.

### ٢. التوزيعات المقترحة:

يوصي مجلس الإدارة بعدم توزيع أرباح سنوية على حملة الاسهم العادية، عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢١/١٢/٣١ علماً بأن هذه التوصية تخضع لموافقة الجمعية العمومية والجهات الرقابية المختصة.



ياسر حمد الجار  
الرئيس التنفيذي

٢٠٢٢/٢/٢٢ م

